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Interpelacje !

l' W imieniu okolicznych mieszkanc6w prosze o tymczasowe utwardzenie skrzy2owania w czq5ci
gruntowych ulic Szkolnej i Jask6lczej. Samochody zapadajE siq w piasku po osie. Dotyczy to rdwniei
samochod6w spdlki wpK wywoi;qcych odpady fomunalne z tego rejonu.

2' Proszq o naprawienie wfb.oj6ru w ulicy Lipowej na w wysoko6ci skrzyzowania z ulicq Komarowtr kt6ra
w najbli2szym czasie ma by6 utwardzana.

3' Na wnioski mieszkanc6w i rodzic6w uczni6w Sp nr 12 we Wloclawku prosze o spowolnienie ruchu
przy tej plac6wce poprzez zainstalowanie progu zwalniai4cego na d. pfanty. 
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To urzqdzenie powinno byi wmontowane w jezdniq * pluri"lu skrzyiowania z ul. wiejsk4. Rozpqdzone
pojazdy powoduj4 urudnienia i zagro2enia we wlqczaniu siq do ruchu zarowno okolicznych
mieszkaric6w jaki rodzic6w odwoZlcych dzieci do szkoly.

Dlaczego miasto zaniechalo, rozbudowy placu zabaw prq, filii Miejskiej Biblioteki publicznej na

:Y11*Y.T*:5:i::I.i zA1. JanaP'awta r . restiam rylko dlna !u, otro"4ry.rr uor.o,u a mial byiplac zabaw z prawdziwego zdanenia. Bylo to rozsttzygniqcie z budzetu obywatelffi o z 2017r.
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